# 邀请函 INVITATION

2019年5月24日, 星期五 Friday, 24 May 2019

上午8.30 一下午12.00 8.30AM – 12.00PM

深圳君悦酒店 Grand Hyatt Shenzhen



合力协办 In collaboration with tricor

## 马来西亚纳闽国际商业和金融中心: 亚太商业和财富管理的理想区域中心

亚洲是世界其中一个快速经济成长的领域。在2017年,中国以GDP总值大约12万亿美金成为了世界第二大经济体。 亚洲的内需增加,多方贸易和中国的一带一路促进了亚洲经济成长和消费力。

因此,无论企业或高净值个人都需要透过有效的金融区域和监管机构来协助他们日益增长的企业发展和财富管理。

由纳闽国际商业和金融中心和卓佳纳闽信托有限公司联合主办的研讨会将探讨纳闽国际商业和金融中心如何成为您在 亚洲贸易发展不可或缺的一环。同时纳闽国际商业和金融中心也是您投资和资产管理的理想地点。

欢迎您加入我们一同研讨如何利用纳闽架构整合您在全世界的资产与业务,并通过纳闽超优惠政策与透明的监管机 制,达到合法合规的财富管理方案。

## LABUAN IBFC, MALAYSIA: THE IDEAL REGIONAL HUB FOR CHINESE BUSINESSES AND WEALTH MANAGEMENT EXCELLENCE

Asia is the world's fastest growing economic region, and China is its largest economy with a GDP exceeding USD12 trillion in 2017\*. This economic growth coupled with heightened intra-Asian trade, along with the visionary Belt and Road Initiative, can only result in further economic growth and spending power in Asia.

Businesses, companies and high-net-worth individuals now have a greater need for an efficient and transparent financial intermediation centre that is not only able to meet their business and wealth management requirements but also accomplish it in a regulatory compliant manner.

Jointly hosted by Labuan IBFC and Tricor Trustco (Labuan) Ltd., this masterclass will examine how Labuan IBFC, centrally located in Asia boasting a solid 29-year track record, stands out as an ideal midshore jurisdiction for your regional business needs and home for your investments as well as a destination to manage your private wealth.

Come join us and discuss how you can benefit from Asia's only tax and currency neutral, substance enabling jurisdiction, located in a well-regulated international business and financial centre.

\*Source: World Bank 2017 China Country Profile

## 点击报名 Click here to register



About Labuan IBFC www.labuanibfc.com



For More Info +603 2773 8977 events@libfc.com



Grand Hyatt Shenzhen

## 议程 AGENDA

2019年5月24日, 星期五 Friday, 24 May 2019

上午8.30 一下午12.00 8.30AM - 12.00PM

深圳君悦酒店 Grand Hyatt Shenzhen



合力协办 In collaboration with tricor

## 马来西亚纳闽国际商业和金融中心: 亚太商业和财富管理的理想区域中心

## LABUAN IBFC, MALAYSIA: THE IDEAL REGIONAL HUB FOR CHINESE BUSINESSES AND WEALTH MANAGEMENT EXCELLENCE

8.30AM	报到和茶点 Registration and Welcome Coffee
9.00AM	欢迎词 Welcome Remarks
	<b>Farah Jaafar-Crossby</b> , 纳闽国际商业和金融中心子公司首席执行官 CEO, Labuan IBFC Inc., Malaysia
9.10AM	<mark>为什么纳闽国际商业和金融中心成为世界的注目?</mark> 此环节将介绍纳闽国际商业和金融中心的优势。同时,此环节也会探讨为什么全世界商家和高净值人士应该 考虑透过纳闽国际商业和金融中心来进行全球架构整合和管理。
	Labuan IBFC as Malaysia's Foreign Business and Investment Hub This presentation will introduce Labuan IBFC, its benefits, and will discuss why Labuan IBFC is attracting a significant number of Chinese businesses and high-net-worth individuals.
	<mark>透过纳闽国际商业和金融中心成为商业扩展和募资的理想方案</mark> 利用纳闽优惠税制,多种执照方案和灵活架构重组,来分析过去成功的案例,并解释您如何利用不同的方法 和机制来扩展您的全球业务和募资项目。
	Labuan IBFC as an Ideal Platform for International Expansion and Fund Raising Through the sharing of successful case studies, this session will provide proven examples of how various vehicles and structures may be deployed in your international business expansion and fund-raising initiatives, while being tax and currency neutral.
	<mark>海外资产和财富管理的传承与保障</mark> 此环节将覆盖如何利用亚洲唯一私人家族基金会来保护您的海内外资产和财富,并达到永续传承与国际保障。
	<b>Overseas Asset and Wealth Management via Labuan IBFC</b> This session will cover in detail the protection provision of overseas assets and wealth through a Labuan Foundation. The Labuan Foundation is the only private foundation structure in Asia and is governed under the Labuan Foundations Act 2010.
	<b>Catherine Yuan</b> , 总监–国际业务, 卓佳纳闽信托有限公司 Business Director, Tricor Trustco (Labuan) Ltd.
11.10AM	问答环节 Discussion/Q&A Session
12.00PM	研讨会结束 Ends

## 邀请函 INVITATION

### 2019年5月24日, 星期五 Friday, 24 May 2019

上午8.30 一下午12.00 8.30AM - 12.00PM

深圳君悦酒店 Grand Hyatt Shenzhen

## Labuan International Business and Financial Centre, Malaysia 马来西亚纳闽国际商业金融中心

合力协办 In collaboration with tricor

#### 特邀演讲嘉宾 Featured Speakers



#### Farah Jaafar-Crossby

法拉女士是纳闽国际商业和金融中心子公司的首席执行官。她负责推广纳闽国际商业和金融中心。法拉女士 毕业于英国谢菲尔德大学。她拥有20年在金融市场进行市场行销和金融服务的经验。这使得她可以很好地在 亚太地区推广纳闽国际商业和金融中心。法拉女士也服务于马来西亚大马交易所和亚洲金融研究所。她也曾 经服务于大马股票经纪人公司协会。这使得她有足够的金融经验和知识来推广纳闽。

Farah Jaafar-Crossby is the Chief Executive Officer of Labuan IBFC Incorporated Sdn Bhd (LIBFC Inc.), the official promotion and marketing agency for Labuan International Business and Financial Centre (Labuan IBFC).

Farah, a seasoned market development and financial communications professional, brings with her more than 20 years of experience in capital markets and the wholesale financial services sector, putting her in good stead to promote Labuan IBFC as the preferred midshore jurisdiction in Asia Pacific.

Farah was formerly attached to the Asian Institute of Finance and Bursa Malaysia. She also managed the Association of Stock Broking Companies Malaysia, the industry lobby group representing Malaysian stockbrokers, allowing her a unique insight and hands on experience with issues surrounding multiple stakeholder management. Farah has a LLB (Hons) from Sheffield University, United Kingdom.

#### Catherine Yuan

钟宝琳女士拥有15年的跨国企业架构规划经验,擅长协助国际企业进军海外市场的风险规避。曾任职香港, 英国和中国国际企业的顾问,负责协助企业海外扩展的架构设计和风险把关。

她本人多次针对海内外国际企业进军国际市场和架构风险规避上,接受各大报纸杂志专访,也是《精明理财 驱动成功企业》, 《2010 年马来西亚百大企业金牛奖》,和《2013 年马来西亚 百大企业金鹰奖》指定主讲 嘉宾。目前极力推广纳闽商业和金融产品,认为是企业往海外发展中不可或缺的架构设计重点。

Catherine Yuan is an expert in multinational corporate structuring, re-structuring, as well as overseas risk management ventures. She has served multinational companies in Hong Kong, United Kingdom, United States and China as a Business Development Director as well as Consultant.

She has been interviewed by Nan Yang Siang Pao, Money Compass Magazine and other Malaysian press on various local and international business investment topics.

Catherine had been appointed as a speaker at Nan Yang Siang Pao's Golden Bull Award and Golden Eagle Award. Currently, she is actively working together with Labuan International Business and Financial Centre (Labuan IBFC) and Tricor Trustco (Labuan) Ltd. to promote Labuan IBFC as the preferred midshore jurisdiction for risk management and wealth management in Asia.